
 
 

 
 
Høringssvar Budget 2025 
 
 
 
 
MED-udvalget på Hedegårdsskolen høringssvar vedrørende direktionens 
budgetforslag. 
 
 
Der er en enkelt besparelse på BFO’området, hvilket MED-udvalget gerne vil 
påpege ikke er hensigtsmæssigt for børnenes trivsel. Vi mener, at det er til gavn 
for vores børn og et gode, at der er mange pædagoger omkring vores børn, da vi 
oplever et stigende behov for at hjælpe og guide vores børn til at indgå i 
forpligtende fællesskaber. Desuden oplever personalet et øget behov for 
forældrene om samtaler, der handler om deres barns udvikling. Vi tror på en 
tidlig indsats, og et godt børneliv øger mulighederne for børn og unge i god 
trivsel. Desuden skal det bemærkes, at da vi i sin tid fik dagtilbudsbørnene ind 
på BFO´en allerede 1. maj blev de stadig betragtet som børnehaveklasse børn 
og derfor en bedre normering i perioden 
 
 
 
Med venlig hilsen  
 
På vegne af MED-udvalget på Hedegårdsskolen 
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